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Assen, dè stad Waar We Willen Wonen 

Het jaar 2021 nadert zijn einde en ook voor de huidige coalitie periode komt het einde al in zicht, met 
de gemeenteraadsverkiezingen op 16 maart 2022.  Een moment om even kort terug te blikken naar 
de afgelopen periode. 

Als VVD Assen hebben we die periode vooral ingezet op het aanpakken van het centrum. Naast het 
invoeren van gratis straatparkeren in de avond en de zondag, is daar actief aan gewerkt met het 
nieuwe Koopmansplein als kloppend hart; een plein dat samen met de inwoners is ontworpen. 
We zijn al goed op weg en bouwen verder aan een modern, levendig centrum volgens de door de 
raad vastgestelde ‘binnenstad visie’. 

Behalve de stenen, is de beleving, levendigheid minstens zo van belang. We zien inmiddels dat op het 
Koopmansplein ontmoeten centraal staat evenals in de gebieden als De Markt en De Brink. Er zijn 
veel activiteiten (zoals afgelopen maand “Asser Stadsloop” en de start proftour “Ronde van 
Drenthe”). 
Het Drents Museum is zeker een belangrijke factor bij het trekken van veel bezoekers naar onze stad 
en wij vinden het dan ook terecht dat we daar als gemeente ook financieel aan bij dragen. (Dit 
weekend kwam de 25.000ste bezoeker naar de tentoonstelling over Frida Kahlo). 

Waar we de aantrekkingskracht van Assen verder kunnen versterken, moeten we dat zeker doen! 
Het initiatief voor het TT Museum biedt wat ons betreft hiervoor zeker goede kansen.
Als VVD Assen zijn we dan ook verheugd dat het college hier inmiddels ook positief in staat en mede 
investeert om het initiatief voor het TT Museum verder te versterken. Hopelijk kan er dan vanaf 
medio komend jaar een kwalitatief goede start gemaakt worden met het TT Museum. 

We horen veel, met alle talkshows tè veel, over de Coronapandemie. Dus beperk ik me hier tot de 
constatering dat deze pandemie op velerlei gebied ook voor onze stad beperkend heeft gewerkt op 
de ontwikkeling van onze ondernemers, inwoners en de toeristische bezoeken aan onze stad. 
Als VVD Assen zijn we positief over het feit dat het College in deze COVID-tijd nadrukkelijk in gesprek 
is gegaan met ondernemers en mèt hen naar de mogelijkheden heeft gekeken en bereid was daar 
waar mogelijk buiten de kaders te handelen. Zo is ondernemers de meest optimale kans geboden om 
tijdens deze moeilijke tijd te blijven ondernemen. De complimenten aan het college die binnen de 
beperkte mogelijkheden de ruimte heeft gevonden om zo aanvullend steun te bieden aan 
ondernemers die dat in deze situatie extra nodig hadden. Hieruit zou de les kunnen worden 
getrokken dat een dergelijke open-mindset en flexibiliteit er ook zonder Corona moet zijn. 
Als VVD Assen roepen de gemeente op om te komen tot een “Rode loper aanpak” voor 
ondernemers.

Ons voornemen om in deze periode het gebied nabij het TT circuit (TRZ) te ontwikkelen bleek, gezien 
de omstandigheden nu helaas onmogelijk. Er gloort echter hoop aan de horizon en als VVD Assen 
blijven we inzetten op de toeristische ontwikkeling van dit kansrijke gebied. We zien daar graag een 
gebied met verblijfsmogelijkheden, vertier, cultuur, horeca en andere activiteiten. We roepen het 
college dan ook op om onverminderd in te zetten op de gewenste ontwikkeling van dit kansrijke 
gebied, nabij ons Trotse TT circuit. 



Algemene beschouwing 
Begroting 2022
Datum: 31-10-2021
Voor vergadering d.d.: 01-11-2021

Er zijn ook mooie resultaten geboekt op het gebied van bedrijvigheid en werkgelegenheid. In noem 
bij deze de ontwikkeling van het bedrijvenpark Assen Zuid waar gestart wordt met de bouw van een 
nieuwe, duurzame fabriek van de M&G Group (Burgerhout). Na jaren van leegstand ziet het 
bedrijvenpark Assen-Zuid er straks geheel anders uit, want behalve de M&G-fabriek komen er ook 
een energie-hub met een groen pompstation, een Burger King en een Starbucks. Mooie resultaten, 
een goede stimulans voor onze lokale economie en de werkgelegenheid.

Assen, dè stad Waar We Willen Wonen
We zijn blij dat de verdere ontwikkeling van de wijk Kloosterveen is gestart met de ontwikkeling van 
de buurt Kloosterakker. Een ontwikkeling die enthousiast is ontvangen met een grote overtekening 
op het beschikbare aantal kavels. Niet echt verrassend gezien de enorme druk die er op de 
woningmarkt is. Fijn voor de gelukkigen met een kavel, maar helaas veel meer zonder…
We lezen in de begroting dat ‘de verdere ontwikkeling van Kloosterveen met het besef van de nodige 
urgentie verder moet gaat’. Wij hebben de concrete planning opgevraagd en zien daar een realisatie 
van slechts 1100 woningen staan voor de komende 10 jaar. Dat strookt wat ons betreft niet met de 
aangegeven urgentie en komt niet overeen met de door de raad uitgesproken ambitie in structuur- 
en omgevingsvisie. 
Zoals als eerder aangegeven willen wij Kloosterveen in een hoog tempo door ontwikkelen. Hier is de 
ruimte en de vraag, kortom aanpakken.
Dus veel meer ambitie in de bouwplannen Kloosterveen én op korte termijn ook een daarbij 
passende goede ontsluitingsweg. Een derde ontsluiting voor Kloosterveen voor de veiligheid; om het 
verkeer door de wijk beperkt te houden en een betere toegankelijkheid voor de hulpdiensten te 
garanderen.
> Graag reactie van het college

Met het noemen van de wijk Kloosterveen ontstaat er bijna een natuurlijke brug naar de 
energietransitie. Zoals alom bekend ligt er het voornemen om als Nederland in 2050 ‘van het aardgas 
af te zijn’. Een enorme opgave die de afgelopen tijd in Assen al tot de nodige discussies heeft geleid, 
maar wat zeker in de komende jaren de nodige inspanning zal vergen van onze gemeente, bedrijven 
en inwoners. Maar laten we dat vooral overwogen en met de spreekwoordelijke Noordelijke 
nuchterheid blijven doen. Geen paniek schoppen, niet overhaast handelen, maar slim acteren op 
feiten, tijdig, maar vooral ook op diè momenten dat het met voldoende draagvlak ook betaalbaar is 
voor bedrijven en inwoners. 
Daarbij moeten we als gemeente de ontwikkeling stimuleren door inwoners en bedrijven objectief 
voor te lichten, te ondersteunen en waar mogelijk zelf al het goede voorbeeld te geven. 
Wat ons betreft is er zeker geen onwil bij bedrijven en inwoners. (Er zijn ook al goede voorbeelden 
zoals onlangs Scapino/Ziengs zo’n 4.000 zonnepanelen op dak). Inschatting en timing zijn bij deze 
grote verandering belangrijke aspecten; onze inwoners willen best veranderen, maar niet veranderd 
worden. 

Als VVD Assen hebben we regelmatig aangegeven dat we het noodzakelijk vinden dat er meer grip 
komt op het Sociaal domein. En het moet gezegd, we zien dat de gemeente duidelijk stappen 
onderneemt om de regie rond het sociale domein steviger ter hand te nemen. Ook zien we een 
positief effect op de kosten, de financiële tekorten lopen terug. 
Vorig jaar kreeg 14,3 procent van de jongeren in Assen hulp van jeugdzorg (1:7). Over de 1e helft van 
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2021 is dit gedaald tot 12,2 procent, helaas is Assen hiermee nog steeds koploper in Drenthe. Toch 
complimenten voor de resultaten aan het college, want dit is beslist een taai dossier.

Assen, dè stad Waar We Willen Wonen
Alhoewel woonruimte essentieel is, is plezierig wonen meer dan woonruimte alleen. Ook de 
woonomgeving is van groot belang. Naast het gegeven dat we de ontwikkeling rond het centrum 
doorzetten en we veel nieuw gaan bouwen, zal de komende tijd focus moeten liggen op onze 
bestaande woonwijken. De directe leefomgeving waar onze mensen wonen. Voor het welzijn van de 
inwoners vinden wij het van belang dat er meer aandacht is en middelen komen voor schone, hele en 
veilige woonwijken met betaalbare woonruimte én betaalbare verwarming en elektriciteit voor 
iedereen.

Voorzitter, Assen dè stad Waar We Willen Wonen. Dat geldt voor velen maar zeker ook voor de 
immigranten. Als VVD Assen hebben we eerder dit jaar een motie ingediend die pleitte voor flexibele 
huisvesting voor statushouders. Dit om de doorstroming vanuit het AZC te verbeteren, statushouders 
een betere uitgangspositie te bieden én de druk op de wachtlijsten van sociale huurwoningen wat te 
verlichten. Wellicht waren we te vroeg, want die motie is toen niet aangenomen. Met de nu voor 
iedereen zichtbare druk op de opvang wil ik hier echter nogmaals pleiten voor het realiseren van 
aanvullende (flexibele) huisvesting voor statushouders. Naast de eerder aangegeven argumenten 
creëren we daarmee ook weer ruimte voor opvang binnen de maximaal 1.000 plaatsen in ons AZC.

Voorzitter, 
Als VVD Assen willen we het wonen in Assen zo betaalbaar mogelijk houden. Vorig jaar hebben we al 
geconstateerd dat we de woonlasten van onze inwoners in deze lastige tijden kunnen beperken door 
het geld dat al enige jaren overblijft in de voorziening riool- en afvalstoffenheffing over twee jaren 
terug te geven aan onze inwoners. 
Vorig jaar is ons voorstel bijna raadsbreed gesteund en dat heeft voor dit jaar geleid tot een 
lastenverlaging van zo’n 30 euro per huishouden. Komend jaar, het tweede jaar van ons voorstel zal 
dit leiden tot nog eens een voordeel van totaal bijna 40 euro per huishouden. 

Assen, dè stad Waar We Willen Wonen in schone, hele en veilige woonwijken met betaalbare 
woonruimte én betaalbare verwarming en elektriciteit voor iedereen.

Tot zover voorzitter


